

Canada Gazette



Gazette du Canada

Part I

Partie I

OTTAWA, FRIDAY, NOVEMBER 26, 1999

OTTAWA, LE VENDREDI 26 NOVEMBRE 1999

CHIEF ELECTORAL OFFICER

CANADA ELECTIONS ACT

Return of Members elected at the by-elections held on November 15, 1999, in the electoral districts of Hull—Aylmer, Quebec, Mount Royal, Quebec, Saskatoon—Rosetown—Biggar, Saskatchewan and York West, Ontario

Notice is hereby given, pursuant to the provisions of paragraph 192(1)(b) of the *Canada Elections Act*, that the returns have been received of the election of members to serve in the House of Commons of Canada for the following electoral districts:

<i>Electoral Districts</i>	<i>Members</i>
Hull—Aylmer, Quebec	Marcel Proulx
Mount Royal, Quebec	Irwin Cotler
Saskatoon—Rosetown—Biggar, Saskatchewan	Dennis Gruending
York West, Ontario	Judy Sgro

November 25, 1999

JEAN-PIERRE KINGSLEY
Chief Electoral Officer

DIRECTEUR GÉNÉRAL DES ÉLECTIONS

LOI ÉLECTORALE DU CANADA

Rapport de députés élus aux élections partielles tenues le 15 novembre 1999 dans les circonscriptions électorales de Hull—Aylmer (Québec), Mont-Royal (Québec), Saskatoon—Rosetown—Biggar (Saskatchewan) et York-Ouest (Ontario)

Avis est par les présentes donné, conformément aux dispositions de l'alinéa 192(1)b de la *Loi électorale du Canada*, que les rapports ont été reçus relativement à l'élection de députés à la Chambre des communes du Canada pour les circonscriptions ci-après mentionnées :

<i>Circonscriptions</i>	<i>Députés</i>
Hull—Aylmer (Québec)	Marcel Proulx
Mont-Royal (Québec)	Irwin Cotler
Saskatoon—Rosetown—Biggar (Saskatchewan)	Dennis Gruending
York-Ouest (Ontario)	Judy Sgro

Le 25 novembre 1999

Le directeur général des élections
JEAN-PIERRE KINGSLEY